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Rada Miejska w Piasecznie  
Protokół nr 15/2019  

z dnia 16 października 2019  
 
Obrady rozpoczęto 16 października 2019 r. o godz. 09:40, a zakończono o godz. 13:46 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji.  

Piotra Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył 15 sesję Rady Miejskiej, stwierdził 
kworum. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz, zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad o nw. projekty 
uchwał:  
1. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 1 676 750,-zł w części 
oświatowej oraz zwiększenia i zmniejszenia wydatków na wnioski GO, SS, PM, INW);  
2. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 208 694,-zł oraz zmniejszenia na wniosek 
CUW);  
3. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 336 129,-zł na wniosek 
Ref. Innowacji Miejskich); 
4. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r  (dot. zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 2 068 380,-zł - wnioski INW, 
GOSiR);  
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5. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r  (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 53 142,-zł.);  
6. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 388 000,-zł i zmniejszenia wydatków o kwotę 
 1 180 000,-zł.); 
7. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 331 192,-zł. i zwiększenia wydatków 484 920,-zł).  
8. w sprawie zmiany uchwały nr 281_XIII_2019 dot. udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego;  
9. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 592 000,-zł. na wniosek IDR); 
10. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego dot. 
dofinansowania zadania pn. projekt chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 722 w Bogatkch;  
11. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego dot. 
dofinansowania zadania dot. poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Okulickiego 
z ul. Wojska Polskiego w Piasecznie); 
12. w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich  
13.  w sprawie nadania Statutu Muzeum w Piasecznie (w organizacji);  
14. w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
Radna M. Woźniak; 
15. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz, zgłosił prośbę o wycofanie projektu w sprawie sprzedaży przez 
Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6, 
położonej w obr. 40 m. Piaseczno u zbiegu ulic Kościuszki i Nadarzyńskiej, pkt 6.17  

ustalenie porządku obrad: 
1) Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
1 676 750,-zł w części oświatowej oraz zwiększenia i zmniejszenia wydatków na wnioski GO, 
SS, PM, INW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 8 

2) Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwota 
208 694,-zł oraz zmniejszenia na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 



Protokół z obrad XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 16 października 2019 r. 

 

3/25 
 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński  
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9 

3)  Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 
336 129,-zł na wniosek Ref. innowacji Miejskich).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński  
wprowadzono do porządku obrad w pkt 10 

4) Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 
2 068 380,-zł - wnioski INW, GOSiR).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński  
wprowadzono do porządku obrad w pkt 11 

5) Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków 
o kwotę 53 142,-zł.)  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Łukasz Kamiński  
wprowadzono do porządku obrad w pkt 12 

6) Głosowano:  uzupełnienie porządku projekt, w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 388 000, zł 
i zmniejszenia wydatków o kwotę 1 180 000,-zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
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Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 13 
 
7) Głosowano:  uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 331 192,-
zł. i zwiększenia wydatków 484 920,-zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 14 
 
8) Głosowano:  uzupełnienie porządku, projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
wprowadzono do porządku obrad w pkt 15 
 
9) Głosowano:  uzupełnienie porządku, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 
592 000, zł. na wniosek IDR).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 16 

10) Głosowano:  uzupełnienie porządku projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego dot. dofinansowania zadania pn. projekt chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej 722 w Bogatkch.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
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Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 17 

11) Głosowano : uzupełnienie porządku projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego dot. dofinansowania zadania dot. poprawy bezpieczeństwa na 
skrzyżowaniu ul. Okulickiego z ul. Wojska Polskiego w Piasecznie).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 18 

12) Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na 
sfinansowanie prac konserwatorskich.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 19 

13) Głosowano : uzupełnienie porządku, projekt w sprawie nadania Statutu Muzeum 
w Piasecznie (w organizacji).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński  
wprowadzono do porządku obrad w pkt 39 

14) Głosowano: uzupełnienie, projekt w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie Radna M. Woźniak.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 41 
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15) Głosowano:  uzupełnienie, projekt w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek 
opłat.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 42 

2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Piaseczn ie. 
nie zgłoszono uwag 
Głosowano : Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

Protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działa ń podejmowanych w okresie mi ędzy sesjami.  

Hanna Kułakowska - Michalak Z-ca Burmistrza przedstawiła informację na temat: 
- pozyskiwanych środków zewnętrznych na działania  oświatowe; 
- przyznanych trzem osobom stypendiach twórczych; 
- od 18.11.19 r. MGOPS zmienia siedzibę z Wojska Polskiego na ul. Świętojańską 5; 
- rozpoczęto Strategię Polityki Senioralnej Strategii Polityki Senioralnej 2020-2025, to ważny 
etap budowania celów strategicznych Gminy Piaseczno w obszarze działań dla osób 60+; 
- trwają prace nad projektem budżetu w placówkach oświatowych; 
- rozpoczął się 11 rok akademicki Uniwersytetu Trzeciego Wieku w nowym budynku CEM 
i obecnie skupia ponad 200 słuchaczy. 

Robert Widz Z-ca Burmistrza przedstawił informacje: 
- zmian w układzie komunikacyjnym, który z każdym dniem stabilizuje się; 
- trwa monitoring wykorzystania miejsc parkingowych w powiązaniu z komunikacją miejską 
i MZDW oraz PKP; 
- na bieżąco uzupełniane są oznakowania drogowe po zmianach organizacyjnych ; 
- trwają przygotowania do opracowania nowego zadania budowy chodnika w Bogatkach; 
- złożono wniosek o dotację w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na przebudowę 
ulicy Towarowej od dworca PKP do ulicy Nadarzyńskiej, na utworzenie 200 miejsc 
parkingowych, inwestycja może się rozpocząć od przyszłego roku; 
- opracowano Studium wykonalności dla tego projektu i gmina oczekuje na jej ocenę; 
-  trwa procedura uporządkowania własności  działek u zbiegu ulic Dworcowej i Sienkiewicza;  
- trwają działania w celu realizacji projektu parkuj i jedź; 
- będzie przebudowa skrzyżowania przy ulicy Okulickiego; 
- trwają procedury przetargowe na projektowanie i wykonanie nowych dróg.  
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Daniel Putkiewicz Burmistrz   przedstawił informacje: 
- do 15 listopada radni otrzymają  projekt budżetu na rok 2020, obecnie trwają prace nad 
poszczególnymi zadaniami z uwzględnieniem zmian w prognozie dochodów na podstawie 
wskaźników ministerstwa finansów oraz przewidywanego wzrostu do 2mln. zł. tzw. 
Janosikowego 
- obecnie w Gospodarce Odpadami nastąpiły zmiany – firma PUK świadczy usługę odbioru 
śmieci w całej gminie, system odbioru śmieci przez instalacje w naszym regionie jest zagrożony 
z uwagi na brak mocy przerobowej i mogą wzrosnąć koszty przewozu do innych regionów 
- został ujednolicony system reklamacji, problemy są pod stałym monitoringiem 
- najwięcej zgłoszeń reklamacyjnych jest z budynków wielorodzinnych 
- bardzo duże wyzwanie odbioru masy zielonej czeka wykonawcę usługi 
- obecnie w naszej gminie obowiązują najniższe stawki opłat za odbiór śmieci w stosunku do 
gmin ościennych 
- w nowym obiekcie CEM-u  obchodzono Dzień Seniora, Dzień Nauczyciela – wręczono 
nagrody i wyróżnienia, 15 października odbyła się inauguracja otwarcia Uniwersytetu Trzeciego 
Wieku oraz spotkania sportowców; 
- z wydarzeń rocznicowych obchodzono 65 - lecie OSP Chojnów 
- w październiku odbyła się uroczystość wręczenia złotych metali dla Jubilatów za długoletnie 
pożycie małżeńskie  
- w październiku wydziały zmienią swoją siedzibę z Wojska Polskiego 54 na ul. Świętojańską 5 
- Burmistrz złożył podziękowania za bardzo sprawne przeprowadzenie październikowych 
wyborów wszystkim członkom Obwodowych Komisji Wyborczych, w których pracowało 430 
mieszkańców oraz 100 pracowników urzędu  
 
4. Sprawozdanie przewodnicz ącego rady z działa ń podejmowanych do obecnej sesji.  

Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY MIEJSKIEJ za okres od 18.09.2019 – 16.10.2019 
 

1. 18.09.2019 Spotkanie z Radą Rodziców SP3 p. Michał Rosa 
2. 19.09.2019 Udział w zebraniu wiejskim sołectwa Wólka Kozodawska p. Michał Rosa 
3. 27.09.2019 r.: 

• XII  Mistrzostwa Przedszkoli Gminy Piaseczno w lekkoatletycznym wieloboju 
sportowym 

• uroczystość z okazji  50 i 60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy 
Piaseczno wraz z p. Michałem Rosą 

4. 2.10.2019 r. udział w rozpoczęciu roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku 
w CEM Piaseczno 

5. 5.10.2019 r.  
• Piaseczyński Dzień Seniora w CEM Piaseczno 
• 85-lecie OSP w Chojnowie 
• Cisowianka Mazovia MTB Marathon Piaseczno-Żabieniec 
• Gala Kickboxingu Piaseczno Fight Night VIII w GOSiR Piaseczno 

6. 09.10.2019 Spotkanie z TPP wraz z p. Magdaleną Woźniak 
7. 11.10.2019 r. 10-lecie działalności Spółki PWiK w Piasecznie 
8. 15.10.2019 Dzień Edukacji Narodowej w CEM w Piasecznie p. Magdalena Woźniak 
9. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak 
10. spotkanie zespołu historycznego p. Magdalena Woźniak 
11. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
12. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
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13. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
14. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

5. Zgłaszanie wniosków dotycz ących spraw Sołectw.  
- nie zgłoszono 

6. Bieżące uchwały : 
 
1) W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani E.W.Ł. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych. 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem na podstawie opinii 
Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Głosowano : W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani E.W.Ł. na ławnika, 
z uwagi na niespełnienie wymagań formalnych. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani B.S. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem na podstawie opinii 
Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Głosowano : W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani B.S. na ławnika, z 
uwagi na niespełnienie wymagań formalnych.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński  
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

3) W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani J.K.Z. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem na podstawie opinii 
Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Głosowano : W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani J.K.Z. na ławnika, z 
uwagi na niespełnienie wymagań formalnych.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
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Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

4) W sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem na podstawie opinii 
Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Adam Marciniak Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników na 
kadencję 2020-2023 przedstawił podsumowanie trzech posiedzeń zespołu. Zespół 
rekomenduje kandydatury 6 osób, trzy osoby nie uzyskały rekomendacji. 

Zgłoszono kandydatury do komisji skrutacyjnej: Katarzynę Krzyszkowską – Sut, Adama 
Marciniaka i Katarzynę Wypych – kandydaci wyrazili zgodę.  
1. wybór komisji skrutacyjnej 
Głosowano w sprawie : wyboru komisji skrutacyjnej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
Przyjęto skład komisji skrutacyjnej . 
 
Adam Marciniak Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników na 
kadencję 2020-2023 odczytał Protokół zespołu. 
Arkadiusz Czapski Sekretarz przedstawił informację o sposobie głosowania na karcie do 
tajnego głosowania. 
Po ukonstytuowaniu, przewodniczącym został wybrany Adam Marciniak. Komisja 
przeprowadziła tajne głosowanie. 

Piotr Obłoza  Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę, obrady wznowiono 11:05. 

Adam Marciniak Przewodniczący komisji skrutacyjnej, odczytał Protokół komisji skrutacyjnej, 
który stanowi załącznik do uchwały. 
Arkadiusz Czapski Sekretarz odczytał projekt uchwały, zgodnie z wynikami tajnego głosowania. 
Zgłosił autopoprawkę - do Sadu Okręgowego w Warszawie, Wydział Pracy nie zgłosiła się 
żadna osoba na ławnika. 
Głosowano : W sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5) W sprawie zmiany uchwały nr 313_XIV_2019 z dn. 18.09.2019r. w sprawie emisji obligacji 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 
i Inwestycji dot. uchwał pkt 6.5 - 6.12. 
Mirosław Renata Radna zapytała dlaczego nie ma w tej uchwale wysokości oprocentowania 
oraz brak wskazania źródła finansowania. 
Agnieszka Kowalska Skarbnik poinformowała, że te dwa czynniki będą brane pod uwagę przy 
wyborze oferty emitenta, będzie uchwała o przyjęciu emitenta obligacji i w tej uchwale będzie 
znana wysokość oprocentowania oraz będzie wskazane źródło finansowania oraz wysokość 
marży. Te czynniki wpływają na wybór emitenta obligacji i nie są znane na tym etapie. 
Głosowano : W sprawie zmiany uchwały nr 313_XIV_2019 z dn. 18.09.2019r. w sprawie emisji 
obligacji.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta. 
 
6) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwota 31.102,-zł na wniosek ADK) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę w załączniku 
pomyłka w tabeli Plan wg uchwał RM w kolumnie 6, rok 2018 winno być 2019 r. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.  
Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty.   
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwota 31.102,-zł na wniosek ADK).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Piotr Sędziak, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. plan wydatków w Rachunku Dochodów JST na wniosek CUW). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano : W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. plan wydatków w Rachunku Dochodów JST na wniosek CUW)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
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Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwota 1 676 750,-zł w części oświatowej oraz 
zwiększenia i zmniejszenia wydatków na wnioski GO, SS, PM, INW) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwota 1 676 750,-zł w części 
oświatowej oraz zwiększenia i zmniejszenia wydatków na wnioski GO, SS, PM, INW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwota 208 694,-zł oraz zmniejszenia 
na wniosek CUW) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwota 208 694,-zł oraz zmniejszenia 
na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia dochodów budżetu o kwota 336 129,-zł na wniosek Ref. 
Innowacji Miejskich) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodniczący Komisji Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa 
i Bezpieczeństwa.   
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia dochodów budżetu o kwota 336 129,-zł na wniosek Ref. 
Innowacji Miejskich).  
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Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 2 068 380,-zł - wnioski INW, 
GOSiR) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Ewelina Wójcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Sportu. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 2 068 380,-zł - wnioski INW, 
GOSiR).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Maicki 
Uchwała została podjęta. 
 
12) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 53 142,-zł.) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Krzyszkowska - Sut przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Kultury i Promocji.   
Przewodnicząca Komisji Ewelina Wójcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Sportu. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 53 142,-zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 388 000,-zł i zmniejszenia wydatków 
o kwotę 1 180 000,-zł.) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Ewelina Wójcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Sportu. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 388 000,-zł i zmniejszenia wydatków 
o kwotę 1 180 000,-zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0\ 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 331 192,-zł. i zwiększenia wydatków 484 920,-zł) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty. 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Krzyszkowska - Sut przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Kultury i Promocji.   
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 331 192,-zł. i zwiększenia wydatków 
484 920,-zł).  
Renata Mirosław Radna prosiła, aby w przyszłości nie łączyć ze sobą nie spokrewnionych 
zadań. 
Jest za projektem w ramach Budżetu Obywatelskiego ale nie za nasadzeniami 5 dużych drzew 
za kwotę 70 tys. zł. i niszczeniem obecnie ułożonej kostki. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca komisji przypomniała, że Komisja Sportu omawiała tą pozycję 
Budżetu Obywatelskiego i pozytywnie zaopiniowano wniosek. Proponowała, aby radna 
zawnioskowała o zdjęcie pozycji niezgodnej.  
Renata Mirosław Radna jest za nasadzeniami ale nie za niszczeniem wcześniej wykonanych 
prac. To są duże koszty. 
Magdalena Woźniak poinformowała, że Konserwator Zabytków wydała takie zalecenia i to 
zamknięcie jego zaleceń. 
Hanna Kułakowska - Michalak Z-ca Burmistrza poinformowała, że drzewa będą nasadzane wg 
specjalnej technologii z nawodnieniem, dlatego koszt jest wyższy. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował, że zadanie to realizacja Budżetu Obywatelskiego. 
Obecnie będzie wykonywanych coraz więcej nasadzeń wzdłuż dróg, mieszkańcy tego oczekują 
. Sadzenie drzew w mieście musi odbywać się w odpowiedniej technologii, nie jak dotychczas w 
donicach, takie są oczekiwania naszych mieszkańców. 
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Renata Mirosław 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak 
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Uchwała została podjęta 
 
15) w sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 dot. udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego 
Beata Kowalewska Główny Specjalista odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę 
polegającą na dopisaniu słowa tysięcy po słowie sześćset w § 1 uchwały. 
Projekt nie był opiniowany przez komisje  
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 dot. udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 592 000,-zł. na wniosek IDR) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Projekt nie był opiniowany przez komisje.  
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 592 000,-zł. na wniosek IDR).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego dot. 
dofinansowania zadania pn. projekt chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 722 w Bogatkch 
Beata Kowalewska odczytała projekt uchwały. 
Projekt nie był opiniowany przez komisje. 
Głosowano : w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego dot. 
dofinansowania zadania pn. projekt chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 722 w Bogatkch.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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18) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego (dot. 
dofinansowania zadania dot. poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Okulickiego 
z ul. Wojska Polskiego w Piasecznie) 
Beata Kowalewska Główny Specjalista  dczytała projekt uchwały. 
Projekt nie był opiniowany przez komisje. 
Głosowano : w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego (dot. 
dofinansowania zadania dot. poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Okulickiego 
z ul. Wojska Polskiego w Piasecznie).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich 
Piotr Kalbarczyk zreferował projekt uchwały. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury i Promocji 
Piotr Sędziak poinformował, że komisja polityki gospodarczej negatywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Piotr Sędziak złożył wniosek o dofinansowanie w kwocie 80 tysięcy złotych 
Dyskusja: 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz wskazał na przyjęte założenia przez Gminną Ewidencję Zabytków, 
które komisja realizuje. W pierwszej kolejności udzielano pomocy finansowej na zabytki 
sakralne, obecnie podjęto działania w celu dofinansowania remontu zabytku, nieruchomości 
której właścicielem jest osoba prywatna. Jest przygotowywany projekt budżetu na rok 2020, czy 
będzie dalej dofinansowanie konsekwentnie do przyjętego Programu i systemu finansowania 
ochrony zabytków, o tym zdecyduje budżet przyszłego roku. 
Michał Rosa Radny opowiadał się za dofinansowaniem kolejnych zabytków, ponieważ tworzą 
naszą tożsamość. 
Magdalena Woźnik Radna prosiła, aby nie odchodzić od wsparcia prac konserwatorskich. Po 
wpisaniu obiektu do GEZ, rosną wymagania od właściciela nieruchomość min. przygotowania 
niejednokrotnie droższych materiałów do rekonstrukcji i odnowienia obiektu, specjalną 
dokumentację i zachowanie pierwotnego charakteru obiektu. W przypadku ww. obiektu, 
właściciel wykonał na swój koszt dokumentację a dofinansowanie gminy nie pokryje kosztów jej 
realizacji. Komisja nie przypadkowo dokonała wyboru tego obiektu. Remont budynku musi być 
wykonany pod nadzorem konserwatora wg odpowiedniej technologii.  
Renata Mirosław Radna pytała kiedy rozpoczną się prace przy remoncie dworku w Parku 
Miejskim 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz poinformował, że sukcesywnie gmina realizuje rewitalizację parku 
i obiektów w miarę posiadanych środków i prawa własności. 
Wojciech Ołdakowski, Radny –  pytał, czy budynek będzie odpowiednio oznakowany w miejscu 
widocznym, obecnie ograniczona jest widoczność przez rosnące tuje. 
Magdalena Woźniak, Radna przypomniała że pałac w Parku Miejskim jest zajęty przez szkołę, 
remont Poniatówki to bardzo duże środki finansowe. Dom Zośki to też duże koszty gminy, same 
projekty to 500 – 800 tys. zł. 
Artur Maicki złożył wniosek o zamknięcie listy mówców. 
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Głosowano w sprawie : wniosku o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Łukasz Kamiński, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
Wniosek przyjęto 

Zamknięto listę mówców. Głos zabrały wcześniej zgłaszający się radni. 
Renata Mirosław wskazywała, że obiekty sakralne służą większej liczbie osób a obiekt prywatny 
będzie służył tylko ich właścicielom.  
Magdalena Woźniak poinformowała, że w pałacu zamieszkują lokatorzy, podjęcie prac 
restauratorskich wiąże się z zapewnieniem gminnych lokali, których w centrum gmina nie ma. 
Obiekt, na którego ma być dofinansowanie remontu leży na ścieżce zabytkowych obiektów, to 
realizacja uchwalonego Budżetu Obywatelskiego. 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz wymienił obiekty zabytkowe, o które dba gmina poprzez 
finansowanie ich utrzymania i remonty tj.: dworzec PKP, Dom Zośki, Stara Plebania, 
doprowadzenie ciepła do Szkoły Gospodarstwa Wiejskiego. W pałacu jest szkoła katolicka i nie 
jest uregulowany stan prawny obiektu, trwają postępowania spadkowe, dlatego nie może gmina 
dofinansować remontu. 

Głosowano  w  sprawie wniosku o zmniejszenie  kwoty dofinansowania do 80 tysięcy złotych.  
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (14) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1)  Łukasz Kamiński 
Wniosek został przyjęty. 
 
Głosowano : w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich zgodnie z przyjętym wnioskiem, plus proporcjonalnie zmiana % udziału.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
Uchwała została podjęta. 
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20) W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2019-
2029 
Agnieszka Kowalska Skarbnik przedstawiła autopoprawki w przedsięwzięciach WPF tj.: w 
zakresie zadań wynikających z podjętych uchwał na sesji min. - Piaseczyński Rower Miejski, 
koncepcja i program funkcjonalno - użytkowy Domu Dziennego Pobytu Seniora, projekt budowy 
sali sportowej w SP Złotokłos, w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu Okulickie 
z Wojska Polskiego, przedsięwzięcia: ulica Żabia i Wąska oraz Towarowa, Żeromskiego i ulica 
Mazurska, projekt ulicy Warszawskiej i z poprawą bezpieczeństwa w obrębie DK 79, projekt 
Kordiana od ul. Głównej do ul. Gwalberta, przenosząc na ten cel w roku 2020 środki w kwocie 
120 tys. zł., odwodnienie ulicy Polnej oraz fragmentu ulicy Moniuszki, poprawa bezpieczeństwa 
przejść dla pieszych i utwardzenie gminnych dróg dojazdowych, projekt chodnika wzdłuż drogi 
powiatowej 722, modernizacja oświetlenia ulicznego z opraw rtęciowych i ścieżki rowerowe, 
przedsięwzięcie Piaseczyńskie przedszkolaki – utworzenie nowych miejsc wychowania 
przedszkolnego. 
Artur Maicki Przewodniczący komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji 
 Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2019-2029.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (3) Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta. 
 
21) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 14/75, obr. 17 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię do uchwał w pkt. 6.21 – 6.32 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 14/75, obr. 17 m. Piaseczno o pow. 6m2 na rzecz WM Szkolna 7 i 10.   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2)Hanna Krzyżewska, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 14, obr. 69 położonej w Piasecznie przy ul. Skrzetuskiego 25 oraz części działki nr 6 
obr. 9 poł. w Piasecznie przy ul. Geodetów 178. 
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Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. 
nr 14, obr. 69 położonej w Piasecznie przy ul. Skrzetuskiego 25 oraz części działki nr 6 obr. 9 
poł. w Piasecznie przy ul. Geodetów 178.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta. 
 
23) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 56 obr. 56 m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 2 i 4. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 56 obr. 56 m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 2 i 4.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta. 
 
24) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 56, obr. 56 m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 2. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 56, obr. 56 m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 2.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
ewid. nr 3/20, nr 228 , nr 227, obr. 3 położonych w Piasecznie przy ul. Geodetów. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę winno być pow. 1100m2. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek ewid. nr 3/20, nr 228 , nr 227, obr. 3 położonych w Piasecznie przy ul. Geodetów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
26) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 39, obr. 56 położonej w Piasecznie przy ul. Jerozolimskiej 16. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 39, obr. 56 położonej w Piasecznie przy ul. Jerozolimskiej 16..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (3) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa, Piotr Sędziak 
Uchwała została podjęta. 
 
27) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 14/3, obr. 21 położonej w Piasecznie przy ul. Julianowskiej. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 14/3, obr. 21 położonej w Piasecznie przy ul. Julianowskiej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
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Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
28) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 119/10 oraz części działki nr 118/16, obr. Józefosław położonych w rejonie ul. 
Jutrzenki i ul. XXI wieku. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 119/10 oraz części działki nr 118/16, obr. Józefosław położonych w 
rejonie ul. Jutrzenki i ul. XXI wieku.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
29) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6, położonej w obr. 40 m. Piaseczno u zbiegu ulic 
Kościuszki i Nadarzyńskiej. 

Michał Rosa Wiceprzewodniczący złożył wniosek o przegłosowanie propozycji Burmistrza 
w sprawie wycofania ww. projektu uchwały. 
 
1. wniosek o zdjęcie uchwały 29 
Głosowano:  wniosek o zdjęcie uchwały 29.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
wniosek przyjęty, uchwała zdjęta z porządku obrad 
 
30) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działki nr ewid. 115/65 i 115/66, położonej w obr. 35 m. 
Piaseczno przy ul. Danuty Siedzikówny „Inki”. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano : W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działki nr ewid. 115/65 i 115/66, położonej w obr. 35 m. 
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Piaseczno przy ul. Danuty Siedzikówny „Inki”.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
31) W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Jastrzębie gm. Piaseczno, 
oznaczonej nr ew. 95/12. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Jastrzębie gm. Piaseczno, 
oznaczonej nr ew. 95/12.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

32) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. Józefosław. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano: W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości położonej w obr. Józefosław.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Hanna Krzyżewska 
Uchwała została podjęta. 
 
33) W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obrębu 
ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR. 
Dorota Krug Podinspektor Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
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przedstawiła pozytywną opinię komisji  do projektów w pkt 6.33 - 6.35 
Głosowano : W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
obrębu ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta. 
 
34) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Głosków. 
Dorota Krug Podinspektor Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Głosków.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta  
 
35) W sprawie nadania nazwy rondo „BITWY POD GOŁKOWEM 1794R” położonemu na 
granicy miasta Piaseczno i wsi Gołków w gminie Piaseczno. 
Dorota Krug Podinspektor Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji 
Radny Michał Rosa zwrócił się do Burmistrza Roberta Widza o udzielenia odpowiedzi na temat 
nadania innej nazwy temu rondu. 
Magdalena Woźniak poinformowała, że autorem nadania tej nazwy rondu są członkowie 
zespołu historycznego, nie było informacji że są inne propozycje nazwy ronda 
Głosowano : W sprawie nadania nazwy rondo „BITWY POD GOŁKOWEM 1794R” położonemu 
na granicy miasta Piaseczno i wsi Gołków w gminie Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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36) W sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z placów zabaw i siłowni zewnętrznych 
będących własnością Gminy Piaseczno. 
Piotr Obłoza odczytał projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z placów zabaw i siłowni 
zewnętrznych będących własnością Gminy Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Marciniak, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta. 
 
37) W sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa wchodzącego w skład grupy 
uznawanej za pomnik przyrody. 
Jolanta Łączyńska Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa wchodzącego w skład grupy 
uznawanej za pomnik przyrody.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Łukasz Kamiński, Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta. 
 
38) W sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 
Elżbieta Klimkowska p.o. Dyrektora MGOPS  zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano : W sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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39) w sprawie nadania Statutu Muzeum w Piasecznie (w organizacji) 
Magdalena Gawrych Dyrektor Centrum Kultury zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano : w sprawie nadania Statutu Muzeum w Piasecznie (w organizacji).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

40) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
Radna A. Czajkowska 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Głosowano : w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2)Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
41) w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
Radna M. Woźniak 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Głosowano: w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie Radna M. Woźniak.  
Wyniki głosowania.  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
42) w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat. 
Włodzimierz Rasiński Naczelnik Wydziału zreferował projekt uchwały. 
Głosowano : w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta. 
 
7. Wolne wnioski  

Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych 
Radnych 
a) wszystkie osoby - Radni Rady Miejskiej w Piasecznie  - złożyli oświadczenia majątkowe za 

2018 r.   w wymaganym terminie  
b) w złożonych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono istotnych rozbieżności które 

należałoby zakwalifikować jako podanie nieprawdy lub zatajenie prawdy. Wystąpiły jedynie 
drobne uchybienia, które po uzupełnieniach - uznano jako - bez uwag; 

c) po jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych przekazano do urzędu skarbowego 
Piotr Obłoza przypomniał, że w sobotę 19.10.19 r. w godz. 10-15 odbędzie się szkolenie dla 
radnych,  na sali konferencyjnej. 
Piotr Sędziak Radny zwrócił uwagę, że są opóźnienia w odpowiedziach na interpelacje radnych. 
Wojciech Ołdakowski Radny prosił, aby sprawdzić czy w uchwałach dot.  miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego są zapisy blokujące wykonanie nawodnień na terenach 
rolnych. Uruchomiono w ramach programu rozwoju obszarów wiejskich możliwość 
dofinansowania nawodnienia gruntów ornych oraz budowę zbiorników retencyjnych. Jeżeli 
byłyby zapisy blokujące taką możliwość, należałoby je w miarę możliwości dostosować, aby 
rolnicy mogli skorzystać z dofinansowania. 
Michał Rosa Radny: 
-  złożył prośbę o terminowe udzielanie odpowiedzi na składane interpelacje, podał przykład nie 
terminowej odpowiedzi; 
- prosił o wyjaśnienie opóźnienia odbioru papieru z rejonu Gołkowa.  
Robert Widz Z-ca Burmistrza poinformował, że na wszystkie interpelacje będą udzielone 
odpowiedzi pisemnie z zachowanie terminu na jej udzielenie. 

8. Zamkni ęcie obrad. 

Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 15 sesję Rady 
Miejskiej w Piasecznie, o godz. 13:46.  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Piasecznie 

 
 
 
Przygotowała:  
Grażyna - Małgorzata Wierzchowska 
Inspektor Biura Rady Miejskiej 
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


